
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1138
Hvor mange ansøgninger om godkendelse er modtaget under GDV-ordnin-
gen, og hvor mange er blevet godkendt? Er der opstillet grænseværdier for
bly, cadmium og nikkel under GDV-ordningen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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